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RG.0012.23.2013 
 

Protokół Nr 23/13 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego                                     

  i Rolnictwa 
odbytego w dniu 25 stycznia  2013 roku 

 
 
Porządek posiedzenia: 
I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II.  Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 
V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 
 
Ad. I.  
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1033 a zakończyła o 1305. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło, który 
powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu. 
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad  (na 4 Członków 
Komisji obecnych było 4). Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. II. 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek obrad, do 
którego nie zgłoszono uwag. 
 
Ad. III. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 
 
Ad.IV/1/2. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2013 rok oraz projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2013r. zostały 
jednocześnie przedstawione przez Sekretarz Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych Elżbietę Krawiec 
Po dyskusji i przeanalizowaniu projektów uchwał Komisja wprowadziła następujące 
propozycje zmian w planie wydatków Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz w planie wydatków na realizację 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii:  
 
1) Wycofać pkt 6 w planie wydatków Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych o treści: Teatry profilaktyczne dla dzieci ze szkoły 
podstawowej 0-3; 4-6 i gimnazjum, a kwotę 6400 zł rozdysponować na: 

- 2000 zł przeznaczyć na ogrodzenie placu zabaw w Żabnie, 
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Utworzony zostanie  punkt, który przyjąłby treść: „Ogrodzenie placu zabaw w m. Żabno 
- 2000 zł.” jako nowy punkt 6 w  planie wydatków Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

 
- 2500 zł przenieść  do pkt 8 w planie wydatków na realizację Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii o treści: „Dofinansowanie na działalność 
„Sanowiślaczek” – 1.500 zł”, co daje ogólną kwotę 4000 zł, 

- 1900 zł przeznaczyć na budowę placu zabaw w Czekaju Pniowskim, 
2) Z pkt 11 o treści: „Dofinansowanie do wyposażenia nowo powstałej sali 
gimnastycznej w Rzeczycy Długiej – 4000 zł” odjąć kwotę 2000 zł i przeznaczyć ją na 
budowę placu zabaw w Czekaju Pniowskim. Razem kwota na to zadanie wyniosłaby 
3900 zł. 
W związku z powyższym utworzony zostanie nowy punkt, który przyjąłby brzmienie: 
„Budowa placu zabaw w Czekaju Pniowskim –3900 zł.” jako punkt 12 w planie 
wydatków Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych. 
3) Z pkt 10  w brzmieniu: „Dofinansowanie do zakupu ALCOMAT-BLOW- z kwoty 
3000 zł odjąć 1500 zł i przenieść do pkt 1 w planie wydatków na realizację Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii o treści: „Promowanie zdrowego stylu życia, 
organizowanie imprez kulturalnych, integracja środowiska lokalnego -  5000 zł”, co daje 
ogólną kwotę 6500 zł. 
 
Komisja zgłosiła wniosek o przedstawienie przez Przewodniczącą GKRPA na sesji Rady 
Gminy sprawozdania z wykonania zadań i wydatków Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz  Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii za rok ubiegły. 
Komisja zwróciła uwagę na konieczność wyjaśnienia sprawy wyjazdu zespołu 
„Sanowiślaczek” do Bułgarii w ubiegłym roku, dofinansowanego z GKRPA w związku z 
informacją, iż w wyjeździe uczestniczyło więcej osób dorosłych, a niżeli dzieci również 
spoza terenu gminy.  
W głosowaniu przedłożone projekty uchwał wraz ze zmianami zostały razem pozytywnie 
zaopiniowane jednogłośnie – 4 głosy „za”. 
 
Ad.IV/3. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej  Województwu 
Podkarpackiemu na realizację zadania publicznego pn. „Budowa chodników w ciągu 
dróg wojewódzkich: Nr 854 w miejscowości Chwałowice i Nr 856 w miejscowościach 
Antoniów, Radomyśl nad Sanem, Wola Rzeczycka” przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa 
Marynowska. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie - 4 głosy 
„za”. 
 
Ad.IV/4. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Stalowowolskiemu omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Nie zgłoszono uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
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W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  - 4 głosy „za” - 
jednogłośnie. 
 
Ad.IV/5. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 3 głosy „za”, 1 głos 
„przeciw”. 
 
Ad. IV/6.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwały budżetowej na rok 2013 przedstawiła i 
omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 2 głosy 
„za”, 1 głos „przeciw”, 1  głos „wstrzymujący”. 
 
Ad. V.  
Radny Stanisław Kosiński wystąpił z wnioskiem o rezygnację z planowanej, dalszej 
budowy sieci kanalizacyjnej ze względu na zbyt duże koszty oraz realizację 
przydomowych oczyszczalni ścieków. 
Radny Stanisław Kosiński zawnioskował o przygotowanie i przedstawienie sprawozdania 
z działalności straży za 2011 i 2012r. 
 
Ad. VI. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
              
            Przewodniczący Komisji 
 
                             Tomasz Budziło  
 
Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur   
 
 
 


